
Styremøte 17.04.23 

Tilstede: Odd Bøe, Yngve Jørgensen, Hege L. Aas, Kristoffer Sætran, Christina S. Hellerud, Christin 

Dybvik og Natasja Hansen 

Referent: Natasja Hansen  

   

Sak 01/23: Godkjenning av referat   

Styremøtereferat fra 16.03.23 og 28.03.23 er godkjent. 
   
 

Sak 02/23: Økonomi   

Klubbens økonomi er god.   
 
 

Sak 03/23: Mailer 

Det er kommet en mail fra Marion Svendsen og Ina Himle hvor de ønsker å tilby et online foredrag 
om agility for nybegynnere (mot en liten sum i påmeldingsavgift fra deltagerne). Det er ønske om at 
vi deler et innlegg på våre sider om dette og hvordan man kan melde seg på dette foredraget.  
Styret synes dette er en fin måte for medlemmer som snuser på tanken om å prøve agility til å få litt 
informasjon og kunnskap til en billig penge av to svært dyktige utøvere og innlegget legges ut 
fortløpende.  
 
Nordisk Mesterskap (Rallylydighet) skal for første gang arrangeres i Norge og NRL har i den 
forbindelse spurt om Kristiansund hundeklubb ønsker å støtte/sponse arrangementet med en liten 
sum penger. Styret ønsker å støtte dette.  
 
Celine Bjerkelund har sendt styret en forsepørsel om å få ta ansvar for mestvinnerlisten i år også, 
styret ser ingen hindring i dette, men vil gi noen føringer på hva vi ønsker ut av mestvinnerlisten slik 
som f.eks at den skal fortsette å være gratis, vi ønsker at det skal åpnes opp for alle hundesporter og 
at kun norske resultater gjelder. Styret mener rosettbudsjettet til listen skal ligge på samme sum som 
ifjor – kr.3000,- 
 

Vedtak:  
Styret ønsker at klubben støtter NRL med å arrangere Nordisk Mesterskap med kr.2000,-.  
Kasserer overfører pengene fortløpende.  
 
Celine Bjerkelund får ansvaret for Mestvinnerlisten 2023 og får et budsjett på kr.3000,- til å bruke på 
rosetter.  
 
 

Sak 04/23: Kurs   

Det har i helgen vært avholdt et Unghundkurs og tilbakemeldingene fra både instruktør og deltagere 
var utelukkende positive. Det vil bli satt opp et nytt unghundkurs i nær framtid. 
Nytt valpekurs er også satt opp i starten av mai, et kurs som går over 3 hverdager.  
 
Nosework-kurset er fulltegnet og det er kommet inn ønske fra medlemmer om å sette opp fler NW-
kurs i nær framtid. Styret jobber videre med saken. 
 
Hooperskurset har fortsatt noen ledige plasser, men alle hinder er ferdig laget av styreleder og klar til 
kurs. Vi fortsetter å annonsere på flere ulike facebookgrupper. 



Sak 05/23: Arrangement   

Det blir informert om at begge agilitystevnene er nå lagt ut på devent, åpen for påmelding. 
Natasja informerer om utstillingens progresjon og om budsjettet. Budsjettet sendes til klubbmail.  
Det vil på søndag avholdes en LGT Bjøk, det er 6 påmeldte ekvipasjer utenom kursdeltagere fra 
Nosework-kurset. 
 
 

Sak 09/23: Dugnad 

Det planlegges en dugnad Tirsdag 25.april .18.00.  

På agendaen står følgende:  

- Rydding av området.  

- Grusing av innkjørsvei 

- Fjerning av tistel 

- Annet forefallende arbeid. 

 

Andre dugnader som planlegges i nær framtid er: 

- Få opp snøfangere over inngangsdøren  

- Ferdigstille lyd/strøm rundt banene 

- Gruse området/løpebanen – Skal det forhøres om Alfheim kan gruse? 

- Skifte noe bordkledning 

- Male klubbhus – vegger og tak.  

- Underlag i Oasen. Vi har fått tilatelse til å gruse opp. 

 

På de større prosjektene som vedlikehold av klubbhus og underlag i oasen ønsker styret å forhøre 

seg om et medlem ønsker å ta på seg oppgaven som prosjekt – gjerne en prosjektleder pr prosjekt. 

Vedtak:  
Styret innvilger kr.25.000,- til utbedring av underlag i Oasen. 

Sak 10/23: Fordeling av oppgaver 

Kasserer: Har alt det økonomiske. 

Styremedlem 1 (Yngve): Har ansvar for klubbhuset. 

Styremedlem 2 (Christina): Ansvar for deltager og Natur og Miljø 

Sekretær og leder: Svare ut mail og messenger. 

 

Sak 06/23: Eventuellt 

Det må lages kjøreplan/rettningslinjer på hvordan komiteene skal fungere framover, hva styret 
ønsker og hvilke rammer de har.  
Dette vil styret jobbe med videre til neste møte.  
 


